
BSEBSS Obywatelska 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska 
Radna Paulina Krysztofiak /7 ZGIGRZA j Zgierz, dnia 18 grudnia 2024 r. 

Panie Prezydencie, w imieniu mieszkańców osiedla Proboszczewice-Lućmierz wnoszę 
o wyrównanie ulic: 

- Obrońców Warszawy 

- Supraską (pomiędzy ul. Witosa, a ul. Grotnicką). 

Wskazane ulice znajdują się w ciągu komunikacyjnym niezbędnym do codziennego 
funkcjonowania mieszkańców dzielnicy. 

Nawierzchnie ww. ulic były równane w ostatnich dniach października, ze względu na ciągłe 

zmiany pogody szybko uległy ponownej deformacji. 
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